

Title (en)

Footsupport on an installation block.

Title (de)

Fussstütze an einem Installationsblock.

Title (fr)

Support pour bloc d'installation.

Publication

EP 0427678 A1 19910515 (DE)

Application

EP 90810846 A 19901105

Priority

CH 405789 A 19891110

Abstract (en)

[origin: US5150480A] The foot support (5) has an H-shaped beam (6) as well as two feet (7). The beam (6) and the feet (7) are made from metal pipes with rectangular cross section. The height of the foot support (5) is adjusted by adjusting the depth of insertion of the feet (7) into the beam (6). The feet (7) and the beam (6) have bent parts (7a and 6c) for fastening. The foot support (5) is also suitable for in-front-of-the-wall mounting and the in-the-wall mounting of the installation block. The feet (7) are inserted into the beam (6) such that its bent parts (7a) are directed toward the building wall (1) in the first case and away from the wall in the second case. The foot support (5) has a high load-bearing capacity and is particularly suitable for the installation of a wall-mounted toilet in front of a light-construction wall.

Abstract (de)

Die Fussstütze (5) weist einen H-förmigen Träger (6) sowie zwei Füsse (7) auf. Der Träger (6) und die Füsse (7) sind aus Metallrohren mit rechteckigem Querschnitt hergestellt. Die Höhe der Fussstütze (5) wird durch die entsprechende Einstekttiefe der Füsse (7) im Träger (6) eingestellt. Die Füsse (7) und der Träger (6) besitzen zu ihrer Befestigung abgewinkelte Teile (7a, 6c). Die Fussstütze (5) eignet sich gleichermaßen für die Vorwandmontage und die Montage des Installationsblockes in einer Wand. Die Füsse (7) sind so in den Träger (6) eingesteckt, dass seine abgewinkelten Teile (7a) im ersten Fall zur Gebäudewand (1) hin und im zweiten Fall weg gerichtet sind. Die Fussstütze (5) besitzt eine hohe Tragfähigkeit und eignet sich insbesondere zur Montage eines Wand-WC vor einer Leichtbauwand.

IPC 1-7

E03C 1/01

IPC 8 full level

E03C 1/01 (2006.01); **E03D 11/14** (2006.01)

CPC (source: EP US)

E03D 11/146 (2013.01 - EP US); **Y10T 403/32491** (2015.01 - EP US); **Y10T 403/7041** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] DE 2639018 A1 19780309 - VOGT FRIEDHELM
- [A] DE 2457953 A1 19760616 - MONTA GMBH & CO KG
- [A] DE 2451761 A1 19760506 - VOGT FRIEDHELM
- [A] DE 8902318 U1 19890406

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

US 5150480 A 19920929; AT E89883 T1 19930615; DE 59001553 D1 19930701; DE 9014603 U1 19910103; DK 0427678 T3 19930621;
EP 0427678 A1 19910515; EP 0427678 B1 19930526

DOCDB simple family (application)

US 60688390 A 19901031; AT 90810846 T 19901105; DE 59001553 T 19901105; DE 9014603 U 19901022; DK 90810846 T 19901105;
EP 90810846 A 19901105